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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen eredményeket hozott a kórházi fertőzések 
visszaszorításában a korábban elfogadott rendeletmódosítás? " 

Tisztelt Miniszter úr!

 

A kórházi  fertőzések tekintetben rendkívül  súlyos  helyzet  uralkodik  a  kórházakban.  Az ellátott
betegek  közül  a  legóvatosabb  becslések  szerint  is  minden  25.  elkap  valamilyen  fertőzést.  A
statisztikák szerint e fertőzéseket a betegek fele nem éli túl.

 

A kórházi fertőzésekről elérhető adatok a kórházak rendkívül problematikus gyakorlata miatt nem
pontosak.  Egy  EU-s  összehasonlítás  szerint  Magyarországon  jóval  kevesebb  laborvizsgálatot
végeznek,  mint  a  kórházi  fertőzéseket  megfelelően  kezelő  országokban.  Ezt  a  Nemzeti
Népegészségügyi  és  Gyógyszerészeti  Központ  Kórházhigiénés  és  Hatósági  Osztályának
osztályvezetője  is  elismerte  egy  nyilatkozatában.  Részben  ennek  tudható  be,  hogy  nem állnak
rendelkezésre pontos adatok a fertőzések súlyosságáról.

 

Kásler Miklós korábbi miniszter már a kinevezésekor úgy nyilatkozott, hogy “a kórházi fertőzések
kérdését nagyon gyorsan meg kell oldani”. 2018-ban módosították is a 20/2009. (VI. 18.) EüM.
rendeletet a kórházi fertőzések visszaszorítása érdekében. Ennek eredményéről azonban semmilyen
kormányzati közlés nem ismert. Úgy tűnik, hogy az egészségügyi kormányzat a szőnyeg alá akarja
söpörni ezt a problémát.

 



A fentiek alapján várom válaszát az alábbi kérdéseimre.

 

Milyen eredményeket hozott a 20/2009. (VI. 18.) EüM. rendeletet 2018. évi módosítása?

Mikor  kezelik  végre  valós  súlyának  megfelelően  a  kérdést,  és  végeznek  ennek  megfelelően
laboratóriumi vizsgálatokat, valamint pontos, részletes adatfelvételt?

Mikor teszik elérhetővé a kórházi fertőzésekkel kapcsolatos adatokat?

Szánnak-e nagyobb szerepet NNGYK-nak a probléma kezelésében?

Milyen forrásokat fordítottak az elmúlt öt évben kórházi fertőzések a visszaszorítására?
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